



表格 LE33
香港特別行政區政府
升降機及自動梯條例 (第 618 章)
自動梯承辦商註冊證書

FORM LE33
THE GOVERNMENT OF THE HONG KONG SPECIAL ADMINISTRATIVE REGION
LIFTS AND ESCALATORS ORDINANCE, CHAPTER 618
CERTIFICATE OF REGISTRATION OF ESCALATOR CONTRACTOR

日期 Date: 09 December, 2022

註冊編號
Registration No. REC85004

茲證明 富士達(香港)有限公司

其地址為 香港西營盤干諾道西 188號 香港商業中心 34樓

已根據《升降機及自動梯條例》獲註冊主任註冊成為自動梯承辦商。註冊有效期至 2027年12月16日。

I certify that FUJITEC (HK) CO., LTD.
of (address) 34/F, HONG KONG PLAZA, 188 CONNAUGHT ROAD WEST, SAI YING PUN, HONG KONG

has been registered by the Registrar, in accordance with the Lifts and Escalators Ordinance, as an
Escalator Contractor. The registration is valid until 16 December, 2027.

註冊主任(劉力基 代行)
(LAU Lik Kee)
for the Registrar



FORM LE33 (12/2012)

如閣下的姓名、通訊地址或身份證明文件有所更改，閣下須於該更改後的14天內，以書面通知機電工程署並提供相關證明。
If there is a change in your name, correspondence address or identity document, you must, within 14 days of the change, notify the Director of Electrical and Mechanical Services in writing with the proof of change.



表格 LE32
香港特別行政區政府
升降機及自動梯條例 (第 618 章)
升降機承辦商註冊證書

FORM LE32
THE GOVERNMENT OF THE HONG KONG SPECIAL ADMINISTRATIVE REGION
LIFTS AND ESCALATORS ORDINANCE, CHAPTER 618
CERTIFICATE OF REGISTRATION OF LIFT CONTRACTOR

日期 Date: 09 December, 2022

註冊編號
Registration No. RLC85005

茲證明 富士達(香港)有限公司

其地址為 香港西營盤干諾道西 188號 香港商業中心 34樓

已根據《升降機及自動梯條例》獲註冊主任註冊成為升降機承辦商。註冊有效期至 2027年12月16日。

I certify that FUJITEC (HK) CO., LTD.
of (address) 34/F, HONG KONG PLAZA, 188 CONNAUGHT ROAD WEST, SAI YING PUN, HONG KONG

has been registered by the Registrar, in accordance with the Lifts and Escalators Ordinance, as a
Lift Contractor. The registration is valid until 16 December, 2027.

註冊主任(劉力基 代行)
(LAU Lik Kee)
for the Registrar



FORM LE32 (12/2012)

如閣下的姓名、通訊地址或身份證明文件有所更改，閣下須於該更改後的14天內，以書面通知機電工程署並提供相關證明。
If there is a change in your name, correspondence address or identity document, you must, within 14 days of the change, notify the Director of Electrical and Mechanical Services in writing with the proof of change.